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PROTOKÓŁ Nr XXXI/2017  

sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

odbytej w dniu 16 lutego 2017r. 

Stan Radnych Rady Miasta    - 21. 

Liczba Radnych obecnych na sesji - 19. 

 

Nieobecni:  

- radny p. Bogusław Konrad  

- radny p. Władysław Krzyżanowski  

Listy obecności w załączeniu do Protokołu. 

Obrady rozpoczęto o godz. 15
00

, zakończono o godzinie 15
30

. 

 

Punkt 1 

 Otwarcie sesji . 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych dokonał otwarcia XXXI sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym / Dz. U. z 2016 r. Dz. U. poz. 446 z późn. zm. wypowiadając formułę „Otwieram 

XXXI sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”. Następnie przywitał serdecznie zaproszonych 

gości oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

 

W obradach udział wzięli: 

1. p. Zbigniew Chrupek   - Zastępca Burmistrza Miasta  

2. p. Bożena Szostak   - Sekretarz Miasta  

3. p. Magdalena Szczapa  - Radca Prawny  

4. p. Daniel Choinka    - Dyrektor Wydz. RG 

5. p. Adam Radomski   - Doradca Burmistrza Miasta  

6. p. Dorota Ambroziak   - Dyrektor Wydz. OS 

7. p. Halina Bardyszewska  - Dyrektor Wydz. RB 

8. p. Rafał Zęgota   - Dyrektor Wydz. OP 

9. p. Agnieszka Gwardiak  - Insp. w Wydz. RG 

10. p. Małgorzata Dobkowska - Insp ds. współpracy krajowej i zagranicznej 

11. przedstawiciele mediów lokalnych i regionalnych. 

  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych stwierdził, że na stan 21 Radnych, 

obecnych na sesji jest 19 Radnych w związku z powyższym podjęte uchwały będą 

prawomocne. Radny p. Jerzy Pawluczuk dotarł na sesję po stwierdzeniu quorum. 

  

 

 



Punkt 2  

Informacja o porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym, że w dniu  

14 lutego 2017r. na jego ręce wpłynął wniosek Zastępcy Burmistrza Miasta o zwołanie sesji 

Rady Miasta w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym z porządkiem obrad, 

który radni otrzymali.  

Rada Miasta może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady, jednak w przypadku sesji zwołanej w wyżej wymienionym 

trybie wymagana jest zgoda wnioskodawcy czyli w tym przypadku Zastępcy Burmistrza 

Miasta. 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do Porządku obrad.  

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla 

Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do 

realizacji na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

4. Zakończenie obrad. 

 

Radna p. Anna Krajewska podziękowała Burmistrzowi Miasta za bardzo duże 

zaangażowanie się w organizację XXV finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

Następnie wręczyła oficjalne pisemne podziękowanie.  

 

Punkt 3  

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 

Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań 

przewidzianych do realizacji na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

 

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował o tym, że podjęta  

w styczniu uchwała dot. przedmiotu obrad dzisiejszej sesji nie została zaakceptowana przez 

Wojewódzki Zarząd z powodu treści wprowadzonych przez innych, poza miastem, 

uczestników programu. Przypomniał, że program jest realizowany przez kilka samorządów  

i każda zmiana wprowadzona przez pojedynczy samorząd wywołuje konieczność podjęcia 

uchwały przez pozostałe samorządy. Intencją programu jest również wzmocnienie 

współpracy między samorządami. Ostatecznie uchwały muszą być zatwierdzone przez Zarząd 

Województwa Mazowieckiego i dlatego muszą być dokonane zmiany w Planie.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, że z uzasadnienia do 

projektu uchwały wynika, że RIT jest zmieniany na prośbę miasta Ostrów Mazowiecka. 

Zacytował fragment uzasadnienia: „ Zmiany dotyczące zadań Miasta Ostrów Mazowiecka 

obejmowały jedynie uzupełnienie uzasadnienia zadania „ Ostrowski Pomost Drogowy”.  



W ramach tego projektu uwzględnione są dwie drogi tj. ul. Bolesława Prusa oraz część ul. 

Lubiejewskiej. Zgodnie z dokumentami programowymi RPO WM 2014-2020 do 

dofinansowania możliwy jest jedynie jeden odcinek drogi. Zmiana w zgłoszonym przez nas 

projekcie obejmuje przeniesienie odcinka drogi obejmującego ulicę Lubiejewska do kosztów 

niekwalifikowanych.„  

 Zastępca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek podkreślił, że korzystając  

z dokonywanych zmian Miasto Ostrów Mazowiecka również w miarę potrzeby korzysta  

z okazji i dokonuje zmian.  

 Pani Agnieszka Gwardiak inspektor w Wydz. RG poinformowała o tym, że zmiany  

w Planie Inwestycyjnym nie dotyczą tylko Miasta Ostrów Mazowiecka. Podkreśliła, że  

w uzasadnieniu została wskazana tylko zmiana dotycząca zadań realizowanych przez Miasto 

Ostrów Mazowiecka.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk uznał, że zmiana wskazana przez radnego p. K. Laskę jest 

dla miasta niekorzystna. Radny stwierdził, że pierwotnie w ramach omawianego zadania 

miała być realizowana droga od ul. Różańskiej do ul. Grota Roweckiego a obecnie została 

ona ograniczona tylko do odcinka ul. Prusa. Zapytał o powody wprowadzenia takiej zmiany. 

Pani Agnieszka Gwardiak wyjaśniła, że zmiana była wymuszona przez Urząd 

Marszałkowski ponieważ od początku założeniem było to, że kwalifikowalnym będzie 

odcinek ul. Prusa do ronda z ul. Sikorskiego ponieważ kwalifikowanym może być tylko 

odcinek drogi o tym samym numerze. Dodała, że ciąg drogowy ul. Prusa- ul Lubiejewska 

składa się z dwóch odcinków dróg. Dodała, że być może z przeoczenia w Urzędzie 

Marszałkowskim wynikało to, że wcześniej to uzasadnienie było zaakceptowane. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych zapytał czy rondo przy Sądzie 

Rejonowym będzie uwzględnione w środkach kwalifikowanych.  

Zastępca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek wyjaśnił, że rondo będzie ujęte  

w środkach kwalifikowanych. Podkreślił, że wcześniej Urząd Marszałkowski nie 

kwestionował ujęcia w projekcie dwóch odcinków dróg a więc Miasto nie dokonywało zmian, 

jednak obecnie zwrócono uwagę na potrzebę zmiany. Poinformował o tym, że krótki odcinek 

ul. Lubiejewskiej będzie ujęty w projekcie jako środki własne niekwalifikowane. Zastępca 

Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek poinformował o tym, że omawiany ciąg drogowy 

jest zgłaszany w różnych projektach np. w ramach współpracy ze strefą przygraniczną  

z Białorusią. W zależności od tego gdzie Miastu uda się wygrać konkurs to w ramach tego 

programu będzie realizowane to zadanie. Dodał, że projekt techniczny zadania jest na 

ukończeniu.  

Radny p. Tadeusz Malec zwrócił uwagę na to, że procedowanie omawianej uchwały 

wynika między innymi z tego, że we wniosku Miasta Ostrów Mazowiecka są również 

nieścisłości.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska nawiązując do planowanego 

zadania ul. Prusa- ul. Lubiejewska oraz planowanej realizacji Jatek/ wjazdy, wyjazdy/  

w rejonie osiedla Lubiejewska zapytał czy wszystkie te projekty będą ze sobą kompatybilne. 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Zbigniew Chrupek stwierdził, że będą kompatybilne, 

Dodał, że zakresy projektów i kwestie finansowe zadań są niezależne. Przypomniał, że 

władze miasta występowały wcześniej o środki na przebudowę dróg lokalnych między  

ul. Lubiejewska a ul. 3 Maja ponieważ wiążą się z tym omawiany projekt, projekt dot. Jatek i 

zatok parkingowych.  



Radny p. Stanisław Dylewski zaapelował o zapoznanie się z 4 ostatnimi kartkami 

załącznika do uchwały. Z tych danych wynika, że Miasto Ostrów Mazowiecka pozyskało na 

ścieżki- 16 mln zł., na Jatki- 3,5 mln zł. na elektrownię- 3,5 mln zł., na drogę 6 mln zł.  

w sumie 29 mln zł.. Ostrołęka pozyskała łącznie 161 mln zł. w tym na rewitalizacje rzeki 

Narew – 14 mln zł., na szpital -12 mln zł., drogi – 101 mln zł., termomodernizację szpitala – 7 

mln zł. i na termomodernizacje innego obiektu -25 mln. zł. . Wyszków pozyskał -42 mln zł. 

na drogi. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska podkreślił, że są to dane 

dotyczące wniosków a nie pozyskanych środków. 

 Radny p. Stanisław Dylewski podkreślił, że są to wnioski na konkretne zadania. 

Następnie kontynuując poinformował o tym, że Wyszków zaplanował 10 mln zł. na szpital, 

na rozwiązanie komunikacyjne – ponad 10 mln zł, zarządzanie energia cieplną – ponad  

3 mln zł. i termomodernizacja budynków ponad 6 mln zł. Łącznie Wyszków planuje pozyskać 

73 mln zł. Radny stwierdził, że jego zdaniem miasta te pewniej otrzymają środki,  

o które występują niż Ostrów Mazowiecka, która występuje o 29 mln zł. W dalszej kolejności 

wskazał na plany Makowa Mazowieckiego: termomodernizacja – 7 mln zł , szpital – 760 tys. 

zł. i 9 mln zł., 17 mln zł. na drogi. Przasnysz planuje 13 mln. zł. na szpital, uzbrojenie terenu 

82 ha - 9 mln. zł. / umożliwi to sprowadzenie inwestorów i budowę zakładów pracy/, 26 mln 

zł. na drogi. Łącznie dla Przasnysza zarezerwowano 49 mln zł. Radny uznał, że analizując 

plany inwestycyjne w ramach RIT na tle innych miast porównywalnych, Ostrów Mazowiecka 

wypada blado.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, że miasto nie może 

się porównywać z żadnym innym bo jest jedynym na prawach grodzkich, dodał, że Ostrów 

Mazowiecka nie ma 82 ha terenów inwestycyjnych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych podkreślił, że o środki występują 

samodzielnie szpitale, powiaty i miasta, w przypadku miasta Ostrów Mazowiecka wskazane 

są tylko i wyłącznie wnioski miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski wskazał, że np. w Wyszkowie, Przasnyszu i Ostrołęce 

do projektu przystąpiły wspólnie miasta i powiaty. Zapytał dlaczego Powiat Ostrowski nie 

przyłączył się do programu. Uznał, że dałoby to możliwość pozyskania dużo większych 

środków. 

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz stwierdziła, że gdyby miasto pozyskało 100 mln zł. 

to nie miało by środków własnych na wkład własny.  

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że na razie miasto nie otrzymało jeszcze 

środków, więc nie potrzebne są obawy radnej. Radny stwierdził, że chciałby, aby wnioski 

były na większą kwotę np. na 60 mln zł. na wykonanie np. dróg i sprowadzenie inwestycji do 

miasta. Dodał, że remonty obiektów kultury będą generowały następne wydatki związane  

z utrzymaniem budynków i zatrudnieniem pracowników. Radny uznał, że nie przybędzie 

dzięki temu tylu miejsc pracy ile by przybyło gdyby powstał nowy zakład pracy.  

 

Innych głosów w dyskusji nie było.  

 

W związku z zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych 

poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 

Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań 

przewidzianych do realizacji na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 



 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym 

18 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” przy 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła 

Uchwałę Nr XXXI/220/2017 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i 

subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do realizacji na terenie Miasta 

Ostrów Mazowiecka. 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

Punkt 4 

  Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym, że  

w celu usprawnienia komunikacji z radnymi zostały wprowadzone powiadomienia sms-owe. 

Będą to krótkie wiadomości tekstowe, wysyłane automatycznie, a więc nie należy na nie 

odpowiadać. SMS-y nie zastąpią powiadomień mających formę dokumentów papierowych 

ale będą miały charakter pomocniczy. Zwrócił się z prośbą o sprawdzanie skrzynek 

odbiorczych w swoich telefonach.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym, że Ostrowski 

Oddział Stowarzyszenia Ruch Kontroli Wyborów i Władzy zaprasza wszystkich radnych na 

spotkanie. Zaznaczył, że kserokopia pisma wraz z informacją o miejscu odbycia spotkania 

zostanie przekazana każdemu radnemu. Spotkanie najprawdopodobniej odbędzie się 6 marca 

br. w Centrum Dialogu Społecznego na ul. Partyzantów.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał dlaczego spotkanie to ma się odbyć w Centrum 

Dialogu Społecznego. Uznał, że jest tam mała sala, dodał, że spotkanie powinno odbyć się  

w sali konferencyjnej Ratusza. Uznał, ze gdyby sala konferencyjna była zajęta należałoby 

zmienić termin spotkania tak, aby ono mogło się odbyć w Ratuszu.  

Radny p. Stanisław Dylewski poparł przedmówcę. Uznał, że mieszkańcy nie mogą 

być lekceważeni i przyjmowani w Centrum Dialogu Społecznego gdy inne uroczystości 

organizowane przez Burmistrza Miasta odbywają się na sali konferencyjnej. Podkreślił, że 

spotkanie powinno odbyć się na sali konferencyjnej Ratusza. Zwrócił się o zmianę miejsca 

spotkania.  

Przewodniczący Radny Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym, że  

z wypowiedzi Burmistrza Miasta wynika, że Centrum Dialogu Społecznego powstało po to, 

aby być miejscem spotkań mieszkańców i tak się dzieje. Dodał, że w przeszłości radni wraz  

z komitetami wyborczymi i wyborcami spotykali się w sali kinowej. Podkreślił, że sala  

w CDS nie jest mała. 



 Radny p. Jacek Wilczyński uznał, że Przewodniczący Rady Miasta powinien 

doprowadzić do tego, aby spotkanie odbyło się w Ratuszu, zgodnie z wolą większości 

radnych. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych zaapelował o wystąpienie ze 

stosownym pismem do Burmistrza Miasta dodał, że on jako Przewodniczący Rady Miasta nie 

podejmuje decyzji w sprawie.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy pismo zostało skierowane do Burmistrza 

Miasta czy do Przewodniczącego Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych potwierdził, że pismo wpłynęło do 

niego. 

Radny p. Stanisław Dylewski uznał, że w związku z tym Przewodniczący Rady Miasta 

powinien negocjować z Burmistrzem Miasta, aby spotkanie odbyło się w odpowiednim 

miejscu.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych podkreślił, że nikt z radnych nigdy  

w tego typu sprawie się do niego nie zwracał. Zaznaczył, że jeśli radny zwróci się  

o udostępnienie sali na spotkanie z mieszkańcami to sprawa będzie rozpatrzona.  

Pan Andrzej Morawski Przewodniczący Ostrowskiego Oddziału Stowarzyszenia Ruch 

Kontroli Wyborów i Władzy podkreślił, że Ruch jest inicjatorem otwartego spotkania  

z radnymi. Zaprosił na spotkanie. Następnie poinformował o tym, że w 13 marca br. 

Stowarzyszenie organizuje spotkanie z Ks. Jackiem Gniadkiem, dr ekonomii i misjonarzem. 

Tematem spotkania będzie Kościół a wolny rynek i pomoc biednym. Zaprosił na spotkanie. 

Miejsce spotkania będzie uzgodnione i podane do wiadomości.  

  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym, że porządek 

obrad został wyczerpany a następnie zamknął obrady XXXI-tej sesji Rady Miasta  

w Ostrowi Mazowiecka. 

 

sporządziła: 

Izabela Rejniak 

Kierownik Biura Rady  

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

       /-/ Zbigniew Krych  


